
88 - interpelacja międzysesyjna 

Interpelujący radny: Beata Chrzanowska 

dot. zapytań nadesłanych przez mieszkańca Słupska w sprawie planowanej podwyżki opłat za 

parkowanie w Słupskiej Strefie Płatnego Parkowania, o której przeczytał w artykule 

http://www.strefabiznesu.gp24.pl/artykul/w-slupsku-szykuje-sie-podwyzka-oplat-za-

parkowanie: 

„Proszę o przedstawienie zalet podwyżki ceny pierwszej pół godziny parkowania w Strefie 

Płatnego Parkowania z 0.50 zł do 1,50 zł w centrum Miasta Słupska. Jakie zalety z tego tytułu 

otrzymają przedsiębiorcy posiadający swój biznes na terenie objętym Strefą Płatnego 

Parkowania? Czy Miasto nastawione jest tylko na zysk z biletów? Co z przedsiębiorcami z 

Centrum Miasta, którzy muszą konkurować z darmowymi parkingami w CH Jantar czy 

Galerią Słupsk? Dlaczego przedsiębiorcy w centrum nie są brani pod uwagę w tej kwestii? 

Czy Miasto Słupsk chce całkowicie wyludnić klientów z terenów objętych Strefą Płatnego 

Parkowania? Słupsk to nie Trójmiasto, żeby wprowadzać takie stawki. Nie mamy możliwości 

parkingowych na taką skalę, żeby manipulować w taki sposób stawkami SPP. Proszę 

przejrzeć na oczy, Miasto to nie tylko zyski Miasta, ale zyski obywateli, którzy muszą 

utrzymać dany lokal, żeby opłacić czynsz i podatek od nieruchomości do kasy miasta. Jeżeli 

Miasto będzie im to uniemożliwiać, towar w postaci lokalu, który wynajmuje się od Miasta 

staje się nieatrakcyjny i niezauważalny przez obywateli. Obywatele więc wybiorą Centra 

Handlowe, zamiast Centrum Miasta. Tak chcemy przyciągnąć obywateli do Centrum? Raczej 

chyba odwrotnie.”  
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